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Werkwoorden zijn dingen die je kunt doen:
 fietsen, lopen, spelen, kruipen, klappen, slapen…
· Ik fiets naar school. 
· Wij spelen met de blokken.
· Ze sliep de hel nacht door.
 
Er gebeurt iets. 
sneeuwen, hagelen, waaien, regenen…
· Het sneeuwt buiten.
· Het waait erg hard.
· Het regent al de hele dag.
 
Iemand is iets. 
 zijn, worden, blijven…
· Mark is bakker.
· Roos wordt juffrouw.
· Jij blijft vandaag maar thuis.
 
Vormen
Werkwoorden komen in verschillende vormen voor: ze hebben flexie.
Die vormen zijn: 
· Persoonsvorm:
· Tegenwoordige tijd:
· Enkelvoud: Ik loop naar school.
· Meervoud: wij lopen naar school.
· Verleden tijd:
· Enkelvoud: ik liep naar school.
· Meervoud. Wij liepen naar school.

· Toekomende tijd:
· Enkelvoud: ik zal/zou naar school lopen.
· Meervoud. Wij zullen/zouden naar school lopen.


· Heel werkwoord of infinitief: 
· Wij gaan naar school lopen.
· Voltooid deelwoord
·  Zij is naar school gelopen.

In één zin kunnen meerdere werkwoorden voorkomen. 
De juffrouw heeft vanochtend alle kinderen een overhoring laten maken.
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